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Besvarelse af spørgsmål nr. 47 ad L 79 stillet af Folketingets udvalg for Udlændinge-
og Integrationspolitik til ministeren for flygtninge, indvandrere og integration den 15. 
marts 2005.

Spørgsmål:

”Når det gentagende gange i bemærkningerne anføres, at ministeriet er enigt med arbejds-
gruppes anbefalinger, er ministeren så enig i, at det i realiteten er sådan, at ministeriet er-
klærer sig enigt med sig selv, og i bekræftende fald forklare hvorfor?”

Svar:

Arbejdsgruppen vedrørende udvælgelse af og præintegrationsforløb for kvoteflygtninge blev 
sammensat af embedsmænd fra Integrationsministeriets departement og Udlændingestyrel-
sen med et indgående kendskab til lovgivning og administrativ praksis i tilknytning til kvote-
området. Der kan henvises til min besvarelse af spørgsmål nr. 46.

I det omfang det i det fremsatte lovforslag anføres, at ministeriet er enigt i arbejdsgruppens 
anbefalinger, er dette udtryk for, at ministeriet efter den nærmere bearbejdelse af arbejds-
gruppens forslag – og efter høringen af en række eksterne myndigheder og organisationer –
har kunnet tilslutte sig disse anbefalinger. 

Det er på samme måde i bemærkningerne til lovforslaget anført, i hvilke tilfælde ministeriet 
ikke har kunnet tilslutte sig arbejdsgruppens anbefalinger. Der kan henvises til det anførte i 
lovforslagets afsnit 4.5.4 om en modtagelsesplan og afsnit 4.5.5 om overdragelse af en 
kommunes integrationsopgave til andre.
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